

## Agenda OR-Vergadering

<b>Wanneer</b>	Maandag 22 januari 2024
<b>Locatie</b>	Donge
<b>Tijd</b>	20.00 uur

Agendapunten	Wat	Wie
1	Opening en vaststellen notulen	Voorzitter
2	Ingekomen post	Voorzitter - Secretaris - Penningmeester
3	Mededelingen voorzitter	Pauline
4	Mededelingen penningmeester	Mirelle
5	Mededelingen secretaris	Angélique
6	Mededelingen commissies	Sintcie - Kerstcie - Paascie - Schoolreis - Musical
7	Rondvraag / mededelingen	Allen
8	Sluiting	Voorzitter

### **Aanwezig:**

Marga Broekhoven (D), Priscilla Lagendijk (D), Deborah Thoonsen (D), Diana Bastijn (D), Marjan Delsasso - de Ruijter (D), Pauline Südmeier (D), Margot Suijkerbuik (D), Marlies Vellekoop (D), Michiel den Hollander (G), Sandra van Gerwen (G).

### **Afwezig met afmelding:**

Githa Huts (G), Emma Haakman (G), Nancy Bonestroo (G), Mirelle Salesia (G), Angélique van der Munnik (G), Isabella Bruijniks (G), Jaouad Bouziane (D), Eline Kors (D), Denise d'Ancona (G).

### **1. Opening**

De voorzitter opent om 20.06 uur de vergadering. I.v.m. afwezigheid van de secretaris en Vicevoorzitter zal Pauline vanavond eenmalig notuleren.

### **2. Ingekomen post**

*Deborah stelt een vraag over SharePoint. Of deze gedeeld kan worden met alle leden?*

Externe mailadressen zijn niet toegestaan om bestanden te bewerken op de OneDrive van school. Zijn er andere ideeën hoe we dit met elkaar kunnen delen?

Als iedereen het ermee eens is en directie geeft akkoord dan zouden we een aparte SharePoint willen aanmaken waar OR leden met privé e-mailadres bij alle gedeelde bestanden kunnen. Marlies zal dit met de directie bespreken.

### **3. Mededelingen voorzitter**

Geen mededelingen.

### **4. Mededelingen penningmeester**

De penningmeester is vanavond niet aanwezig. De financiële update wordt in de volgende vergadering gedeeld.

Link schoolreisgeld groep 1/2 wordt uiterlijk volgende week verstuurd via Parro, wordt ook melding gedaan in de eerstvolgende nieuwsbrief.

## 5. Mededelingen secretaris

De secretaris is vanavond niet aanwezig. Geen mededelingen.

## 6. Mededelingen commissies

### Sint:

Locatie Donge commissie geeft aan dat 3 mensen in organisatie eigenlijk te weinig is. Voorstel is om het met minimaal 4 te doen.

Voor de Goudmos is 3 leden in de commissie voldoende.

Vanuit de leerkrachten is de feedback gekomen of er meer opties opengesteld kunnen worden waar de groepscadeaus besteld kunnen worden. De commissie neemt de feedback mee in de evaluatie.

Overall was het feest op beide locaties erg geslaagd!

### Kerst:

Meer hulp voor aankleding van school en bij het kerstcafé is wenselijk. Het oudercafé is op beide locaties goed bezocht en was erg gezellig. Het diner voor de kinderen is ook goed gegaan en was heel leuk. Ook de klassenfoto's die tijdens het diner zijn gemaakt zijn erg goed ontvangen.

Voor beide locaties zijn er kerstboomtassen gekocht, waardoor de kerstbomen netjes opgeslagen kunnen worden. Helaas is de kerstverlichting op de Bermweg vernield, school is hiervan op de hoogte en pakt dit verder op.

### Pasen:

Commissie is begonnen met de voorbereidingen. Inventarisatielijst voor het Paasontbijt (woensdag 27 maart) wordt gemaakt. In elke klas is er 1 klassenouder wenselijk. Dit wordt uitgezet in de klassenouderapp.

### Schoolreisje:

Schoolreisje groep 1/2: KidzCity offerte is aangevraagd. Mirelle en Marlies hebben hier contact over.

Schoolreisje groep 3 t/m 7: Locatie wordt bepaald door school en commissie samen, reden hiervan is dat school eindverantwoordelijk is en leerkrachten zich content moeten voelen bij hetgeen waar ze heen gaan. Hier wordt al rekening mee gehouden in de besprekingen tussen commissie en leerkrachten. Berekening budget wordt in de Schoolreiscommissie gedeeld door Mirelle.

## 7. Rondvraag

*Hebben de 4 mensen die in de poll hebben aangegeven het reglement te willen herzien/herschrijven al contact met elkaar gehad? Wat is hier de voortgang van?*

De groep heeft hier met elkaar contact over, en zal hier eerstvolgende vergadering een update over geven.

*Is het wenselijk dat de bakken voor het inleveren van lege flessen blijven?*

Voor op dit moment vinden mensen het jammer als we ermee zouden stoppen. Er zal meer aandacht aan besteedt moeten als we ze willen aanhouden.

Pauline zal bij de OR leden die dit hebben geregeld navraag doen.

## 8. Sluiting

De vergadering wordt om 21.14 uur gesloten. De volgende vergadering staat gepland 6 maart 20.00 uur op locatie Goudmos.